

Summary of Resolutions of Board of

<u>Directors Meeting of Elsewedy Electric S.A.E</u> <u>held on Wednesday 14/8/2024</u>

First Resolution:

Approval of the audit committee's report on the company's financial statements for the financial period ending on 30/6/2024.

Second Resolution:

Approval of the drafted stand-alone and consolidated financial statements of the company for the financial period ending on 30/6/2024 and the ratification of the update related to Elsewedy Electric' subsidiaries cost allocation.

Third Resolution:

Approval of the statement of business results for the financial period ending on 30/6/2024.

Noha Agaiby

Investor Relations Director and Board Secretary

ملخص قرارات محضر إجتماع مجلس إدارة شركة السويدى إليكتريك (ش.م.م.) المنعقد يوم الاربعاء الموافق 2024/8/14

القرار الاول:

الموافقة علي اعتماد تقرير لجنة المراجعة عن القوائم المالية للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2024/6/30.

القرار الثاني:

الموافقة على مشروع القوائم المالية المستقلة والمجمعة للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2024/6/30 واعتماد تعديل أسس تحميل مقابل ما يخص الشركات التابعة من مصروفات شركة السويدي اليكتريك.

القرار الثالث:

الموافقة على بيان نتائج الاعمال عن الفترة المالية المنتهية في 2024/6/30

نها عجايبي رئيس قطاع علاقات المستثمرين وأمين سر مجلس الإدارة